
PROTOKÓŁ Nr 6/5/2011 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 20.09.2011r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji wg listy obecności stanowiącej 
załącznik niniejszego protokołu. Godz. 11.00 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 11.30, z uwagi na przedłuŜenie się obrad Komisji 
BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa. 

 
Posiedzenie  

 
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Rozszerzono porządek obrad o 2 projekty uchwał dot. 

• udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2012 roku, 

• zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb”, 
 

Zmieniono kolejność porządku obrad na prośbę przedstawiających 
materiały. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu 

Koneckiego za pierwsze półrocze 2011r. wraz z informacją o przebiegu 
wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w 
Maleńcu , Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich oraz informacji 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze 
półrocze 2011r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2011-2019, 
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b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 
c) wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy Społecznej „ETOLA” 

w Rudzie Pilczyckiej, 
d) zmian w statucie Domu Pomocy Społecznej „Cichy Zakątek” 

w Końskich, 
e) wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 w Końskich projektu pn: „Dobry zawód – lepsza przyszłość” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

f) wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. St. Staszica w Stąporkowie projektu pn: „Z nami zdasz maturę” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

g) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w bursie szkolnej, 
h) uchwalenia Programu Kadencyjnego działania Rady Powiatu na lata 

2012-2013, 
i) rozpatrzenia skargi Pani Alfredy Fitas i Gabrieli Gontek. 
j) udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 

samorządu terytorialnego w 2012 roku 
k) zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb”. 

4. Zapoznanie się z obecnymi warunkami bytowymi Warsztatów Terapii 
Zajęciowej – wyjazdowe posiedzenie Komisji. 

5. Sprawy róŜne. 

 

Ad – 2. 

 
Informację o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu Koneckiego za 

pierwsze półrocze 2011r. wraz z informacją o przebiegu wykonania planu 
finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu , Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2011r. przedstawiła Skarbnik Edyta 
DrąŜkiewicz 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała przedstawione informacje pozytywnie przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 
 



 3

Ad – 3 a; b. 
 
Z  projektami uchwał w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

• zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok. 
zapoznała radnych Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 

 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał 

w omówionych sprawach. 
 
Ad – 3 j; k. 
 
Z  projektami uchwał w sprawie: 

• udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2012 roku, 

• zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb” 

zapoznała radnych Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał 
w omówionych sprawach. 
 
Ad – 3 c. 
 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy 
Społecznej „ETOLA” w Rudzie Pilczyckiej przedstawiła p.o. Dyrektora DPS 
w Rudzie Pilczyckiej Pani Zofia Zięba. 
  
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w omówionej sprawie. 
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Ad –  3 e; f; g. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie: 
• wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 w Końskich projektu pn: „Dobry zawód – lepsza przyszłość” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. St. Staszica w Stąporkowie projektu pn: „Z nami zdasz maturę” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w bursie szkolnej  
 
PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 

 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty 
uchwał w omówionych sprawach. 
 
 
Ad –  3 h. 
 
Programu Kadencyjnego działania Rady Powiatu, przedstawił Naczelnik 
Wydziału Organizacji i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w omówionej sprawie. 

Ad – 3 d. 

 
Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w statucie 
Domu Pomocy Społecznej „Cichy Zakątek” w Końskich. 
 

PowyŜszy projekty uchwały przedstawił Dyrektor DPS Pan Bogdan 
Kuśmierczyk. 
 
W powyŜszym temacie Dyrektor DPS odczytał decyzję Wojewody dot. osób, 
które mogą przebywać w DPS w Końskich. 
 
Kopia decyzji w załączeniu. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w omówionej sprawie. 
 
Ad –  3 i. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron przedstawił projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pani Alfredy Fitas i Gabrieli Gontek. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie. 
 
Ad – 5. 
 
W sprawach róŜnych Starosta Andrzej Marek Lenart – poinformował, Ŝe 
powiat konecki w ramach realizacji projektu „Nad Czarną i Kamienną” będzie 
promowany w porannym programie telewizyjnym „Kawa czy Herbata” . 

 
 

Materiały przedstawione na posiedzeniu  Komisji stanowią załączniki do 
protokołu Nr 6/5/2011 z dnia 20 września 2011r. z posiedzenia Komisji 
BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa. 
 
 

II część. 
 

 
Ad – 4. 
 
Zapoznanie się z obecnymi warunkami bytowymi Warsztatów Terapii 
Zajęciowej – wyjazdowe posiedzenie Komisji. 
 
Kierownik WTZ Pani Barbara Zbylut  przedstawiła informację o działalności 
i problemach Warsztatów Terapii Zajęciowej. 
 
Informacja w załączeniu. 
 
Po dyskusji oraz przeprowadzeniu wizji lokalnej sali rehabilitacyjnej oraz 
zapoznaniu się ze stanem faktycznym i planowanymi zamierzeniami 
Dyrekcji ZOZ Komisja stwierdziła, Ŝe zachodzi pilna potrzeba 
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przystosowania nowego pomieszczenia do celów rehabilitacji dla 
uczestników Warsztatu Terapii Zajęciowej. 
 
W opinii Komisji brak jest alternatywnych rozwi ązań. Komisja oceniła, Ŝe 
koszty adaptacji wyniosą ok. 50 tys. zł, dlatego postanowiła złoŜyć wniosek 
do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków w budŜecie powiatu 
koneckiego na 2012r. 
 
Ponadto Komisja zwróciła się do Zarządu Powiatu o wyraŜenie zgody na 
zwiększenie liczby uczestników WTZ o 4 osoby, co spowoduje zwiększenie 
środków finansowych przekazywanych przez PFRON, poniewaŜ algorytm 
środków na jego działalność w roku 2012 nie zostaje zwiększony. 
 
Wnioski Komisji podjęto jednogłośnie. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia  o godz. 14.50.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska   Paweł Gręda 
 
 
  
 
Końskie, dnia 20.09.2011r. 
 


